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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #9
Onsdag 28 februari, 18:00
å Zoom, Intranätet

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Dagens möte öppnas av ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir klockan 18:10.

1.2 Val av mötesordförande

Vice ordförande Tarik nominerar sittande ordförande Yrsa till mötesordfö-
rande. Yrsa godtar nomineringen.

Mötet väljer Yrsa Rós Þórisdóttir till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Yrsa tar ordet vidare och nominerar sittande sekreterare Victoria till mötes-
sekreterare. Victoria godtar nomineringen, mötet anser det lämpligt att hon
fortsätter att föra mötesprotokoll även vid detta mötet.

Mötet väljer Victoria Skeppland Hole som mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Yrsa Rós Þórisdóttir
Tarik Rezagic
Martin Tran
Victoria Skeppland Hole
Andrea Horsma
You Gustafsson
Cassandra Mannila

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

Justeras:

Martin Tran

1 Justeras:

Cassandra Mannila
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1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar sker.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Ledamot Cassandra nominerar Kommunikationsansvarig Andrea, men hon
tackar tyvärr nej. Andrea nominerar i stället Cassandra som tackar ja till
nomineringen. Kassör Martin tar över ordet och nominerar sig själv, Martin
tackar också ja till nomineringen.

Mötet väljer Cassandra Mannila och Martin Tran till justeringspersoner.

Yrsa frågar mötet när det passar att sätta justeringsdatum. En tentaperiod
närmar sig med stormsteg, därför föreslår Martin att sätta justeringsdatum
till efter tentaperioden. Victoria anser då att 21 mars kan vara ett lämpligt
justeringsdatum, mötet med instämmer med henne.

Mötet fastslår 21 mars som justeringsdatum.

2 Föregående protokoll

Ordförande Yrsa läser raskt upp punkter som togs upp under det föregående
mötet. Där diskuterades det bland annat de nya pandemireglerna, alumni-
verksamhet på sektionen samt hållbarhetsrådet som nyligen bildats.

3 Uppdateringar & månadsrapporter

Styrelsen har haft möte med styrelsen för Konglig Elektrosektionen och har
påbörjat samarbete med deras nya styrelse. Detta kickades igång genom
en särdeles angenäm teambuilding över sektionernas gemensamma Discord-
kanal.

Kassör Martin Tran berättar vidare att han ständigt arbetar med att skicka
tillbaka pengar för utlägg på sektionens räkning. Dessutom kan han meddela
att NLG har dragit in en schysst summa för MedTech Evening och andra
startupevent. Martin säger också att han har kommit igång med det nya
systemet för redovisningsbyrå som sektionen nyligen bytte till.

Vice Ordförande Tarik Rezagic talar om att han har deltagit på THS vice-
råd, han planerar även för det kommande PNS-mötet.
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Ledamot Cassandra Mannila har fixat med Tolvans Discord-kanal samt läm-
nat priser från födelsedagskalaset och styrelsens kavajer i Funq. Hon har även
varit på inflytanderåd och haft kontakt med fastighetsförvaltarna Akademis-
ka hus angående skylten utanför Tolvan.

Sekreterare Victoria Skeppland Hole har inte gjort så mycket speciellt annat
än att skriva protokoll.

Kommunikationsansvarig Andrea Horsma säger att hon agerade moraliskt
stöd för Cassandra som kontaktade fastighetsförvaltningen. I övrigt har hon
skrivit månadsbrev samt uppdaterat sektionens sociala medier.

Ledamot med JML-ansvar You Gustafsson har har JMLat lite med skolan
och engagerat sig särskilt i frågan hur lärare kan få in JML-arbete tidigare i
kurserna.

Även Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir har medverkat på inflytanderådet till-
sammans med Cassandra. Dessutom har Yrsa varit i kontakt med valbered-
ningen om förberedelser inför Val-SM.

Vice Ordförande Tarik tar över ordet och berättar vad nämnderna har åstad-
kommit den senaste månaden.

Kårfullmäktige berättar att de inte har haft en särskilt händelserik månad.
Renoveringen av lilla gasque lades ner då det inte fanns tillräcklig engage-
mang. En ny KF kommer att väljas nästa månad.

Valberedningen berättar att de är mycket nöjda med det extra insatta sek-
tionsmötet där en ny Fø Ftillsattes. Nu siktar valberedningen högt inför
kommande Val-SM och förberedelserna är redan i gång, tillsammans med PR
kommer de att hålla en valpub inom kort.

Denna månaden har varit lugn även för Internationellt ansvarig. De har äg-
nat tid åt att förbättra nämndens sociala medier och satsar framför allt på
sitt instagram-konto.

Klumpen beskriver ärligt att de inte har sysslat med webmasterarbete den-
na månaden. De förklarar att översättningsfunktionen är problematisk och
arbetar med att åtgärda felet.

Studienämnden beskriver månaden som ungefär lika händelserik som ett
tomt guldfiskliv, dött med andra ord. De arbetar för tillfället med kurs-
utverderingar från studieperiod 2 och har även haft möte med ansvariga för
masterutbildningar.

Fø Fhar sparkat i gång sin verksamhet med en del möten denna månaden
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och planerar för en storslagen mottagning.

PR har haft en onlinepub där ölprovning stod i centrum. De beskriver even-
tet som mycket uppskattat och planerar för fler liknande events framöver.
Dessutom har de i samarbete med Fø Fhaft fadderpub över Discord.

4 Diskussionspunkter & beslutspunkter

4.1 Marknadsföring via NLG

Några medlemmar i styrelsen hade möte med NLG i onsdags. De berättade
att det är ett problem att företag går förbi Näringslivsgruppen och marknads-
för sina företag direkt i sektionens Facebook-grupp. Sådan marknadsföring
ska inte vara gratis, sektionen bör få ersättning för allt typ av marknadsfö-
ring som publiceras via någon informationskanal kopplad till sektionen. Ett
förslag är att införa regler om vad som är tillåtet att lägga ut. Andrea flikar
in och vill klargöra att man inte vill skrämma bort alumner från att berätta
om sina arbetsplatser, men att det måste ske inom vissa ramar.

4.2 Val-SM

Ordförande Yrsa frågar om alla har skickat in sin beskrivning till posten var-
dera besitter. Mötet diskuterar vidare hur styrelsen som helhet och enskild
post kan marknadsföra poster som ska tillsättas på Val-SM.

4.3 Häng med Lundensare

Lundensarna har kontaktat styrelsen och meddelar att de önskar att planera
en digital träff över Discord eller annan godtycklig kanal. Samtliga i styrelsen
tycker det är ett utmärkt initiativ och ser mycket fram emot att få träffa
gänget från Lund.

4.4 Årets kamrat

You har skapat ett formulär till nominering av årets kamrat, hon säger att
denna måste annonseras och läggas ut på godtyckliga informationskanaler.

5 Övriga frågor

Cassandra tar upp frågan om medaljer och gravering av dessa. Tarik säger
att han redan är på den bollen.

Cassandra fortsätter och frågar hur styrelsen vill utveckla Discord-kanalen.
Hon berättar att det finns möjlighet att koppla Tolvans Discord-kanal med
andra sektioner, men att det har förekommit incidenter där individer har
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skrivit olämpliga saker. Mötet diskuterar om det kan vara av intresse att
koppla Discorden med andra sektioner, Cassandra ska kika på möjligheter
att göra detta på ett säkert för att undvika att obehöriga skriver opassande
inlägg.

6 Nästkommande möte

Ordförande Yrsa bedömmer att det inte behövs något styrelsemöte innan
Val-SM. Nästkommande möte bestäms därmed internt via sociala medier.

7 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Yrsa avslutar mötet klockan 19:47.

Vid protokollet Justeras

Victoria Skeppland Hole
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Yrsa Rós Þórisdóttir
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Martin Tran

5 Justeras:

Cassandra Mannila
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